
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

Indiener: F.J. Jonk 
 
Datum indiening vraag: 02-05-2019 
 
Datum verzending antwoord: 02-05-2019 
 
Onderwerp: EUP2 
 

commissievergadering van: 07-05-2019                                                      
 
raadsvergadering van: 21 mei 2019 
 

Formulering:  
 
Naar aanleiding van de antwoorden op onze eerdere vragen betreffende EUP2 Heeft de fractie van het 
CDA nog een verduidelijkende vervolgvraag. Op pagina 3 van EUP2 staat: "Op basis van de cijfers tot en 
met 2017 kan worden geconcludeerd dat de tussendoelstelling waarschijnlijk niet wordt gehaald.". 
 

Vraag: Wanneer kunnen we de cijfers tot en met 2018 verwachten? 
 
Antwoord: 
Dat weten we nog niet. Onze bron voor de cijfers was ‘Energie in Beeld’. Normaal kregen we de 
cijfers in april. Deze statistiekfunctie is echter per 2019 overgenomen door het CBS en het Ministerie 
van Infrastructuur en Waterstaat. Helaas staan er nog geen cijfers over 2018 op hun site 
klimaatmonitor.   
We beschikken via andere kanalen nu voor 2018 slechts over een deel van de cijfers zakelijk 
verbruik en particulier verbruik. En dan nog alleen van netbeheerder Liander (niet Enexis en Stedin 
die o.a.de industrie in Berkelland voorziet). 
 
Uiteraard proberen we via het Ministerie zo snel mogelijk aan de cijfers te komen. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. Ze zijn niet 
bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over feiten en de 
uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord 
zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


